
Neer, 7 juni 2022

Aan de Minister voor Natuur en Stikstof
Christianne van der Wal-Zeggelink

Excellentie,

Hierbij maak ik graag gebruik van de gelegenheid om een zienswijze in te dienen op uw 
voornemen om de jacht op de haas en konijn dit jaar niet te openen.

Ik ben lid van Jagersvereniging Neer, gemeente Leudal, aangesloten bij de 
wildbeheereenheid Land van Horne, een van de grootste wbe’s in Limburg. Ik jaag sedert 
ruim 60 jaar en ken ons jachtveld als geen ander. Tot vorig jaar ben ik ruim 40 jaar voorzitter 
geweest van de Jagersvereniging Neer en jarenlang faunacommissaris in het bestuur van de 
wbe Land van Horne.

Met betrekking tot het konijn kan ik melden dat die er amper nog zijn in het buitengebied 
van ons jachtveld in Neer. Wel komen er nog sporadisch konijnen voor aan de randen van de 
bebouwde kom. De explosieve afname van het konijn in de afgelopen decennia is 
grotendeels veroorzaakt door ziekten.

Met betrekking tot het haas kan ik melden dat de populatie de afgelopen jaren juist 
toeneemt in ons jachtveld en niet afneemt. Die gunstige ontwikkeling wordt hoofdzakelijk 
veroorzaakt door veranderd grondgebruik van de grondeigenaren en – gebruikers. We 
hebben in wbe-verband afgelopen winter Limburgs gedeputeerde Geert Gabriels 
meegenomen in ons revier en via warmtebeeldcamera’s laten zien dat er veel hazen 
rondhuppelen in onze jachtvelden. Mede als gevolg van een verstandig beheer. Maar er is 
meer.

Zo passen steeds meer grondgebruikers groenstroken toe op hun percelen. Daarnaast zijn er 
in de afgelopen tien jaar diverse projecten geweest op het gebied van biotoopverbetering. 
Zo is in ons jachtveld circa 40 hectare grond ingezaaid met wildmengsel ten behoeve van de 
patrijs, waar uiteraard ook ander wild van profiteert. Daarnaast zien we in ons jachtveld 
steeds meer dekking voor het wild door nieuwe bosaanleg, evenals aanleg van 
struikplantages met blauwe bes. 

Tenslotte kan ik aanvoeren dat onze jagers, allen woonachtig in Neer, een grote 
betrokkenheid en verantwoordelijkheid voelen ten aanzien van het buitengebied. Zowel ten 
aanzien van het hier levende wild, evenals de burgers en landbouwers. Hierdoor kunnen wij 
het stropersgilde zoveel mogelijk in toom houden. Stropers, die immers in het verleden 
regelmatig ons jachtveld bezoeken vanwege de goede hazenstand.

Ik hoop dan ook dat u afziet van uw voornemen om de jacht op haas en konijn dit jaar te 
verbieden in onze provincie.

Met vriendelijke groet
Ben Theelen




